



***Universal Academy***  
**C/O Hamadeh Educational Services**  
P.O. Box 1440, Dearborn, MI 48121  
(313) 565-0507, Fax: (313) 565-0705  
[info@hesedu.com](mailto:info@hesedu.com)

## **NOTICE OF REGULAR BOARD OF DIRECTORS MEETING**

PLEASE TAKE NOTICE THAT THERE WILL BE A REGULAR MEETING OF THE BOARD OF DIRECTORS OF THE UNIVERSAL ACADEMY OF THE CITY OF DETROIT, MICHIGAN

**DATE OF MEETING:** THURSDAY, FEBURARY 16, 2023

**HOUR OF MEETING:** 6:30 P.M.

**PLACE OF MEETING:** DISTRICT SUPPORT CENTER  
6919 NORTH WAVERLY STREET  
DEARBORN HEIGHTS, MI 48127  
(313) 565-0507

**CONTACT:** YOU MAY ALSO PARTICIPATE BY DIALING:  
+1 929 205 6099 MEETING ID: 876 1270 1929 PASSCODE:  
570415 [INFO@HESEDU.COM](mailto:INFO@HESEDU.COM) (DURING NON-MEETING  
TIMES)

**PURPOSE:** TO DISCUSS AND APPROVE NECESSARY  
RESOLUTIONS FOR THE ACADEMY OPERATION

**DATE OF THIS NOTICE:** THURSDAY, FEBRUARY 09, 2023

BOARD MINUTES WILL BE LOCATED AT UNIVERSAL ACADEMY AT 4833 OGDEN ST., IN THE CITY OF DETROIT, MI 48210. THIS MEETING IS CALLED IN ACCORDANCE WITH THE PROVISION OF THE "OPEN MEETING ACT," ACT NO. 267, PUBLIC ACTS OF 1976.

IF YOU ARE AN INDIVIDUAL WITH A DISABILITY WHO IS IN NEED OF A READER, AMPLIFIER, QUALIFIED SIGN LANGUAGE INTERPRETER OR ANY OTHER FORM OF AUXILIARY AID OR SERVICE TO ATTEND OR PARTICIPATE IN THE MEETING OR HEARING, PLEASE CONTACT US AT [INFO@HESEDU.COM](mailto:INFO@HESEDU.COM) AT LEAST 5 DAYS PRIOR TO THE MEETING OR AS SOON AS POSSIBLE.

Individuals wishing to address the board of directors are requested to sign in with the board secretary prior to the start of the meeting. For Open Forum/ Public Comment public will be allowed to address the board during the comment section of the meeting as noted on the board meeting agenda. Individual comments are limited to no more than two (2) minutes each and total time allowances not to exceed 30 minutes. To send a comment, tap or click Chat from the Controls, type the message and send. Non participating individuals are asked to mute their phones during the meeting. For those wishing to address the board, can un-mute their phones during public comment.



يونيفيرسال أكاديمي  
مؤسسة حمادة للخدمات التعليمية  
P.O. Box 1440, Dearborn, MI 48121  
(313) 565-0507, Fax: (313) 565-0705  
[info@hesedu.com](mailto:info@hesedu.com)

## إشعار باجتماع عادي لمجلس الإدارة

يُرجى أخذ العلم أنه سيُعقد اجتماع عادي لمجلس الإدارة في يونيفيرسال أكاديمي في مدينة ديترويت، ميشيغان، وفق الآتي:

• موعد الإجتماع: يوم الخميس في, 16 فبراير 2023,

• ساعة الإجتماع: 6:30 مساء

• مكان الإجتماع

DISTRICT SUPPORT CENTER  
6919 NORTH WAVERLY STREET  
DEARBORN HEIGHTS, MI 48127  
(313) 565-0507

للإتصال: YOU MAY ALSO PARTICIPATE BY DIALING:  
+1 929 205 6099 MEETING ID: 876 1270 1929 PASSCODE: 570415  
[INFO@HESEDU.COM](mailto:INFO@HESEDU.COM) (DURING NON-MEETING TIMES)

غاية الإجتماع: للمناقشة والموافقة على القرارات الضرورية لعملية الأكاديمية.

• تاريخ الإشعار: يوم الخميس في , 09 فبراير 2023,

إن بيانات الإجتماع ستوضع في يونيفيرسال أكاديمي الواقعة في العنوان التالي:  
4833 OGDEN STREET, DETROIT, MI, 48210

تمت الدعوة إلى هذا الإجتماع بموجب بند (قانون الإجتماع المفتوح)، القانون رقم 267، من القوانين العامة لسنة 1976.

إذا كنت شخصاً من ذوي الاحتياجات الخاصة، وتحتاج إلى قارئ إلكتروني، أو مكبر للصوت، أو مترجم مختص بلغة الإشارة، أو أي شكل آخر من المساعدة أو الخدمة الإضافية من أجل الحضور أو المشاركة في الإجتماع أو الإستماع، يرجى الإتصال بنا عبر البريد الإلكتروني: [INFO@HESEDU.COM](mailto:INFO@HESEDU.COM) خمسة أيام قبل الإجتماع على الأقل، أو بأسرع ما يمكن.

يرجى من الأفراد الراغبين في مخاطبة مجلس الإدارة تسجيل الدخول مع سكرتير المجلس قبل بدء الاجتماع. بالنسبة للمنتدى المفتوح / التعليق العام ، سيتم السماح للجمهور بمخاطبة المجلس أثناء قسم التعليقات في الاجتماع كما هو موضح في جدول أعمال اجتماع المجلس. تقتصر التعليقات الفردية على ما لا يزيد عن دقيقتين (2) لكل فرد ولا يتجاوز إجمالي الوقت المخصص 30 دقيقة. لإرسال تعليق، المس أو انقر على المحادثة، واكتب الرسالة وأرسلها. يُطلب من الأفراد غير المشاركين كتم صوت هواتفهم أثناء الاجتماع. بالنسبة لأولئك الذين يرغبون في مخاطبة اللوحة ، يمكنهم إلغاء كتم صوت هواتفهم أثناء التعليق العام.